

Date: 30/07/2024

Mr. Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai – United Arab Emirates

التاريخ: 2024/07/30

سعادة السيد/ حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي – الإمارات العربية المتحدة

**Results of the General Assembly Meeting of Drake and
Scull International PJSC
(the "Company") held on 30/07/2023**

**نتائج اجتماع الجمعية العمومية
لشركة دريك أند سكل إنترناشيونال ش.م.ع.
والمنعقدة بتاريخ 2024/07/30 ("الشركة")**

Reference to the abovementioned subject, we would like to inform you that the General Assembly Meeting of the Company was held on Tuesday, 30th July 2024 at 3:00 pm, at Gulf Court Hotel - Business Bay, whereas the chairman of the company Mr. Shafiq Abdel Hamid led the meeting as a chairperson of the meeting, and the results of the meeting as follow :

بالإشارة الى الموضوع المذكور أعلاه، نود أن نحيط سيادتكم علماً بأن شركة دريك أند سكل إنترناشيونال ش.م.ع. ("الشركة") قد عقدت اجتماع الجمعية العمومية في تمام الساعة 3:00 من بعد ظهر يوم الثلاثاء الموافق 30 يوليو 2024، في فندق جلف كورت بيزنس بيه حيث ترأس الاجتماع السيد شفيق عبد الحميد رئيس مجلس إدارة الشركة، وقد كانت نتائج الاجتماع كالتالي:

- 1- The Chairman appointed Mr. Fadi Mohammad as the meeting rapporteur and Mr. Yousef Qaren as the vote collector.
- 2- The majority of shareholders approved the he Board of Directors' decision taken on 26/02/2024 regarding the approval of the proposal to settle the amounts due with Itinera Company in relation to the Reem Mall project and authorizing the Board of Directors to sign this agreement and any other settlements.

- 1- قام الرئيس بتعيين السيد / فادي محمد مقرر الاجتماع والسيد / يوسف قرن جامعا للأصوات.
- 2- صادق السادة المساهمين بالأغلبية على على قرار مجلس الإدارة المتخذ بتاريخ 2024/2/26 والمتعلق بالموافقة على مقترح تسوية المبالغ المستحقة مع شركة إيتينيرا فيما يتعلق بمشروع الريم مول وتفويض مجلس الإدارة بالتوقيع على هذه الإتفاقية وأي تسويات أخرى.

Drake & Scull

3- The Shareholders elected (7) new Board members for the company, and the below names received the highest percentage of votes as following:-

3- قام السادة المساهمين بانتخاب (7) أعضاء مجلس إدارة جديد للشركة، وهم السادة التالية أسمائهم الذين حصلوا على أعلى نسبة تصويت :-

1. H.H. SHAIKH THEYAB BIN TAHNOON BIN MOHAMMAD AL-NAHYAN

1. سمو الشيخ ذياب بن طحنون بن محمد آل نهيان

2. DR. ABDUL RAHMAN MAHMOUD AL AFIFI

2. الدكتور/عبد الرحمن محمود العفيفي

3. Mr. ABDULLA ATATREH

3. السيد/ عبد الله عطا طرة

4. Mr. AHMAD KILANI

4. السيد/ أحمد الكيلاني

5. Mr. MUSTAFA KHERIBA

5. السيد/ مصطفى خريبه

6. Mr. ABDULRAHMAN ALALI

6. السيد/ عبد الرحمن العلي

7. MRS. MIA ZECEVIC

7. السيدة/ ميا زيسفيك

Sincerely yours,

و تفضلوا بقبول فائق الاحترام و التقدير،،

Dana Abu Alghanam
Board Secretary
Drake & Scull International PJSC

دانا أبو الغنم
أمين مجلس الإدارة
شركة دريك أند سكل إنترناشيونال ش.م.ع.

